
Anteckningar från möte med Smålands OF:s tävlingskommitté 

Tisdagen den 8/6 2021 kl 19-20 via Teams. 

Närvarande: Anna Ekbring, Stefan Arbin, Håkan Svensson, Lasse Skoog och Jan Wingstedt.  

1. Mötet öppnas av Anna 

2. Anna rapporterade från senaste styrelsemötet  

3. Styrelsen har genomfört en enkät bland distriktets klubbar och löpare om Smålandskavlens 

framtid. Kommittén har ombetts granska enkäten och lämna synpunkter. Efter diskussion 

enas kommittén om att föreslå att Smålandskavlen i första hand läggs ner då det verkar vara 

litet intresse både från tilltänkta arrangörer och distriktets löpare. Ett alternativ kan vara att 

gradera ner Smålandskavlen från nivå 1-tävling till en nivå med mindre krav på 

arrangemanget. Vi föreslår därför styrelsen att frågan tas upp på Novemberkonferensen 

helst i konferensens gemensamma del. Punkten bör förberedas genom att ett PM om 

förhållanden och förslagsalternativ skickas ut med inbjudan till konferensen. 

4. Höstens tävlingsprogram granskas. 

5. Lasse har skannat in distriktets äldre kartor och är beredd att lägga upp dessa på nätet. Ett 

PM om detta skall sändas ut till klubbarna. 

6. Nästa möte 24/8 kl 19:00 via Teams 

 

 

 

Vid pennan 

 

 

Jan Wingstedt 

 


